
Afdelingsbestyrelsesmøde Afdeling 9     22.04.2024. 

Tilstede Brit Kofoed Dahl, Bente Mortensen, Jytte Jensen. Lis Maahr.  

Indkaldelse er rettidigt.  

 

1: Valg af referent: Lis Maahr blev valgt som referent. 
2:Godkendelse af dagsorden. Dagsorden blev godkendt.  
 
3: Godkendelse af driftsbudget. 
Driftsbudget blev godkendt med en huslejestigning i 2025. 

4:Markvandring: 

 Den 8. maj klokken 8 til 9 30 holder vi markvandring. Lis deltager på markeringen. 

5:Projekt døre og vinduer: 

Bestyrelsen har fået skema A til orientering. Det bliver taget op på markvandringen og igen 
på beboermøder til september. Lis spurgte om det evt. kunne lade sig gøre at få et andet 
låsesystem, til terrassedøren så den er indbrud sikker. Det drøftes med Keld om der er 
mulighed for det. 

6: Projekt isolering af kælderen: 

Bestyrelsen har fået fremsendt forslag på skema A fra administrationen. Det bliver drøftet 
på markvandringen, da det umiddelbart ser ud til at være stor risiko forbundet med den 
samlede sum på arbejdet. Bestyrelsen drøfter med Keld om et realistisk budget er muligt 
at arbejde videre på. det bliver taget op på mødet i september (beboermødet:) 

7:Afdelingsmøde: Der bliver afholdt bebomøde den. 12.09.2024 kl 17:00 forhåbentlig 
bliver det holdt hos Thomas med lidt godt til ganen og maven. Brit bestiller lokale. 

8: Der var indkommet et forslag: Ang. Låsen på terrassedøren, når vi skal have skiftet ud så 
det var på under punkt 5:Projekt døre og vinduer.  

9: Evt: flere oplever revner i loftet i køkkenet  - Alle opfordres til at kontakte Keld, når dette 
ses. 

 

Referent Lis de la motte Maahr  


